



عبدالله بن محمد
عبدالله بن محمد

0167

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 2020/1/26 Subject: Distributing Cash Dividends	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2020/1/26 الموضوع: توزيع ارباح نقدية
(The Housing Bank for Trade and Finance) announces the decision of the Board of Directors on 23/1/2020 to recommend to the General Assembly to distribute dividends to shareholders for the year 2019, at the rate of 15% of the share's par value.	تعلن شركة (بنك الاسكان للتجارة والتمويل) عن قرار مجلس الادارة بتاريخ 2020/1/23 بالتوصية للهيئة العامة بالموافقة على توزيع ارباح نقدية على المساهمين عن عام 2019 بنسبة (15 %) من القيمة الاسمية للسهم .
• This decision is subject to the Central bank of Jordan Approval • This decision is subject to the company's General Assembly Approval	• يخضع هذا القرار لموافقة البنك المركزي عليه • يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة
Best Regards The Housing Bank for Trade and Finance Ammar Al Safadi Chief Executive Officer	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام بنك الاسكان للتجارة والتمويل عمار الصفوري الرئيس التنفيذي

General Management P.O.Box 7693 Amman 11118 Jordan
Telephone: 5005555 Facsimile: 962 6 5667215
Swift BIC Code: HBHOJOXXXX
E-mail: info@hbtj.com.jo Website: www.hbtj.com

البنك العامة
ص.ب ٩٣ عمان ١١١٨ المملكة الأردنية الهاشمية
تلفون ٥٥٥٥٠٠٠٠ فاكس ٥٥٥٧١١٠ (٩٢ -)
Swift BIC Code : HBHJOJAXXX
www.hbtj.com البريد الإلكتروني info@hbtj.com.jo

هيئة الأوراق المالية
الدائرة الإدارية / الديوان
٢٦ كانون الثاني ٢٠٢٠
الرقم التسلسلي ٣٥٩
الجهة المختصة ١٢٠
الجهة العامة
ملاحظات